
 

終止歐元暨紐幣之光票託收/買入與匯出匯款-票匯服務通知 

Notification on Termination of EUR/NZD Clean Bill Collection/Purchase and 
Demand Draft services 

 

親愛的客戶您好： 

 

非常感謝  貴客戶長期以來對本行的支持。很遺憾地要通知您，因考量本行辦理【歐

元暨紐幣託收/買入與匯出匯款-匯票服務】服務之業務規模、運作量能及配合中轉行

之相關規定，本行將於今年 10 月 30 日起終止歐元暨紐幣託收/買入與匯出匯款-匯票

服務。 

 

造成您的不便，請您見諒。 

 

企業網銀用戶歡迎登入 IDEAL 後點擊螢幕右下角圖示          開啟線上即時服務對

話視窗，我們將竭誠為您服務。謝謝您！ 

 

若您有任何疑問，歡迎洽詢星展企業一線通服務專線或 貴公司客戶關係經理。 

 

星展台灣 商業銀行股份有限公司 敬啟 

 

公告日期: 2021 年 9 月 29 日 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Dear customer, 

 

Thank you very much for your long-term support to our bank. Please be informed 

that, taking into account the business scale, operation capacity and the intermediary 

notice of the bank's services, the bank will terminate the EUR and NZD Clean Bill 

Collection/Purchase and Demand Draft services from October 30th. 

 

Thank you for your understanding and apologies for the inconvenience caused.  

 

 

For IDEAL users, you are welcome to log in to IDEAL and click the icon  in 

the lower right corner of the screen to open the IDEAL Joy Chat, we will serve you 

wholeheartedly. 

 

Should you require any clarifications, please contact the BusinessCare Team or your 

Relationship Manager. Thank you! 

 

 

Yours sincerely, 

DBS Bank (Taiwan) Ltd. 

 

Notification date: 29 September 2021 


